
 

 

Järle Byalags styrelsemöte 2024-04-18 
 
Närvarande: Gösta Tegner, Erik Höök, Gerd Höök, Claes Victorin, Lena Rossgård, Kenneth 
Lambertson, Morgan Evaldsson Sigrid Rejås 
  
Frånvarande: Alla på plats 
 
Mötet startade i Lekparken där vi inventerade utrustningen.  
 
Mötets öppnande: Mötet öppnades av Gerd som är ordförande och Sigrid sekreterare 
 
Föregående protokoll: Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
 
Anmälan övriga frågor: STIM och hur vi går vidare med Lekparken 
 
Byabladet: Stort tack till Gösta för ett fint byablad.  
 
Sommaren:  
Troligtvis kommer inga tåg att köras i sommar, vi har en förhoppning om att det kommer att lösa 
sig. Viss beställningstrafik kan förekomma.  
Feriepraktikanter, 16 st har erbjudits Järle Byalag. Men vi vet inte vilka än.  
Vuxennärvaro, vi saknar vuxna som kan hjälpa till.  
Bullar beställer vi till caféet i år. 
Konstutställning, Claes kollar med Kerstin och Berit.  
Gubbkeps har erbjudit sig komma och göra ett gig i Järle i sommar. Nora dragspelsklubb har också 
kontaktat oss. 
Gerd annonserar i Föreningsnytt i NA. 
NA Sommarbilaga, mitten av Juni, Café, Hantverk, Marknad  
Busstidningen som går till bussresearrangörer och pensionärsförening erbjuder annonsering. Inför 
sommaren 2025 får vi ta upp frågan igen. 
Svenska Byggnadsvårdsföreningen vill besöka Järle station 26/5. Gösta kan hålla guidad visning 
och vi erbjuder förtäring. Gösta kontaktar dem.  
 
Inköp frys: Vi köper in en begagnad frys. Gerd fixar. 
 
Fiber till 2 hushåll: Vi ordnar fiberavtal via byalaget men hushållen betalar själva. Styrelsen 
diskuterade abonnemang till Järlegården och station, men det blir för dyrt. 
 
Marknaden: Ett 20 tal marknadsförsäljare anmälda. Arbetsuppgifterna fördelades, samma som 
förra året. Gerd kollar med trollkarlen. 
 
Bakluckeloppis 18 aug: Planeras senare 
 
Röjardag och stationsstäd 18 maj: Vi annonserar i Det händer i Järle. Gerd fixar korv och fika. 
 
Scentaket: Morgan fixar scentaket 
 
Landsbygdslotten: Vi kan göra reklam för landsbygdslotten och gynna byalaget. Gerd lägger ut i 
Det händer i Järle. 
 
Bron - medborgarförslag: Claes har skickat in och fått bekräftelse samt ett ärende nummer. 
Claes bevakar ärendet. 
 
 
 
 
 



 

 

 
 
 
Rapporter:  
- Kennet har gått kassörskurs, innehåll i kursen var bland annat: Stadgar, ekonomiska föreningar, 
delegationsordning, attestordning, lagfart, pantbrev, ansvar som fastighetsägare. 
- Söka pengar webbinarium Lasse har varit på det och redogjorde per mail om det. 
- Bygdegårdarnas Riksförbund, Örebro Läns Bygdegårdsdistrikt årsstämma har Lena och Gerd 

varit på. Lena berättade om innehållet. Gerd blev en av tre eldsjälar. Grattis Gerd! Det var 
välförtjänt! 

- Lena informerade från STIM webinarium 
 
Övriga frågor  
Gösta redovisade medlemsantalet och uppmanade styrelsemedlemmarna att betala 
medlemsavgiften.  
Bidrag, det finns möjligheter att söka bidrag från olika håll. Kenneth kollar upp det. 
Från inventeringen på lekplatsen vi gjorde innan mötet så behöver det åtgärdas. Gerd lämnar 
inventeringslistan till Järle Bygg för offert på en del av det som behöver repareras. 
Vi hann inte titta på Järlegården idag så Claes, Morgan, Erik, Lena och Kenneth gör det på söndag 
5/5 kl 14.00. 
 
 
Kuriosa: Gösta berättade att år 2011 var det tågstopp en café säsong och marknad. Vi tappade en 
del försäljning men det var ingen katastrof. 
 
Nästa styrelsemöte: 30 maj kl. 18.00 på Järle Stationen 
 
Avslutning: Gerd avslutade mötet. Tack för fikat och tack för idag! 
 
Vid tangenterna Sigrid  


